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Inlägg av Mats Hörström 
 
 
God fortsättning! 
  
I samband med passage av Loddby kanalbro på nyårsdagen, fick vi skador på bilens 
frontparti på grund av "isvallar" på bron. Detta trots att vi passerade över bron i mycket låg 
fart när vi var på väg hem. 
 
Den oönskade händelsen är ett resultat av utebliven snöröjning och av den anledningen 
efterlyser jag om att denna brist omgående åtgärdas av berörda aktörer, i syfte för att 
garantera säker passage över bron utan att få skador på bilen. 
  
Enligt min uppfattning anser jag att passage över bron ska kunna ske med normalstorlek av 
personbil. 
 
TACK PÅ FÖRHAND 
 
Mats Hörström 
 
Anm. Jag är mycket väl medveten om att den uteblivna snöröjningen är en 
konsekvens av kanalbolagets tonnagerestriktion. 
 
 


